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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkańców okolicy Rynku Staromiejskiego zwracam się z prośbą 

o przeniesienie ławek, które znajdują się w ciągu komunikacyjnym po prawej stronie 

Restauracji Mozaika. Ławki od wczesnych godzin porannych zajmują bezdomni oraz osoby pod 

wypływem alkoholu. Korzystają z nich praktycznie przez cały dzień, pijąc przy tym piwo, 

przeklinając. Często również osoby te wywołują awantury. Jest to bardzo niekomfortowa 

sytuacja dla przechodzących ludzi, dla mieszkańców sąsiedniej kamienicy, jaki i dla 

przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą ( np. kawiarnia i apteka). Mimo 

wielu interwencji straży miejskiej i policji opisane sytuacje nagminnie się powtarzają.

Mieszkańcy wystosowując swoją prośbę, zasugerowali jednocześnie, że idealnym 

miejscem przeniesienia ławek byłaby druga strona, tzn. ciąg komunikacyjny, na którym 

znajdują się siatki cieniujące (osłonowe). Byłaby to dogodna sytuacja dla osób starszych, 

niepełnosprawnych, którzy mogliby odpocząć w cieniu. Dziękuję.
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